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Announcement    اتيجية مع بريسايت لتطوير حلول الأمن اكة إسبر م شر بر
ُ
"بيكن رِد" التابعة لمجموعة إيدج ت

 المدعومة بالذكاء الاصطناعي  

EDGE Group’s Beacon Red and Presight AI Forge Strategic Partnership to 

Advance AI-Powered Security Solutions 

 Information EDGE, one of the world's leading advanced technology and defence 

groups, has announced that its entity, Beacon Red, has signed a strategic 

Memorandum of Understanding (MoU) with Presight AI, the UAE’s leading 

AI powered global big data analytics company. The partnership was 

formalised at LAAD Defence & Security 2025, taking place at the Riocentro 

Exhibition & Convention Center in Rio de Janeiro.   

The objective of the agreement is to explore business synergies between 

Presight’s cutting-edge AI and omni-analytics capabilities and Beacon 

Red’s mission-focused security solutions. Together, they will explore 

impactful projects across safe and smart cities, digital transformation 

initiatives, and advanced security systems in strategic international 

markets, including Latin America.  

إيدج، الدفاع والتكنولوجيا    أعلنت مجموعة  في مجال   
ً
الرائدة عالميا المجموعات  إحدى 

وبين   لها،  التابعة  رِد"  "بيكن  شركة  بين  إستراتيجية  تفاهم  مذكرة  توقيع  عن  المتقدمة، 

بالذكاء  بريسايت المدعومة  الضخمة  البيانات  في مجال تحليل  الرائدة  العالمية  الشركة   ،

للدفاع    LAADالاصطناعي في دولة الإمارات العربية المتحدة، وذلك خلال معرض ومؤتمر  

  مركز ريوسنترو للمعارض والمؤتمرات في ريو دي جانيرو.  قد فيالذي ع   2025 والأمن
 

الذكاء    تهدف الاتفاقية التآزر بين قدرات بريسايت المتطوّرة في مجال  لاستكشاف أوجه 

وبين حلول   الشاملة  والتحليلات  رِد"الاصطناعي  المهام.    "بيكن  لإنجاز  الضرورية  الأمنية 

والذكية   الآمنة  المدن  مجالات  في  مؤثرة  مشاريع  استكشاف  على   
ً
معا الطرفان  سيعمل 

ومبادرات التحوّل الرقمي وأنظمة الأمن المتقدمة في الأسواق الدولية الإستراتيجية، بما في 

 ذلك دول أمريكا اللاتينية. 

 

 


